
در جلسـه اعضـای فدراسـیون صـنعت
غــذا و اســتاندارد مطــرح شــد:
تنظیـم اهـداف کـارگروه مشتـرک
فدراسیون ، استاندارد و سازمان

غذا و دارو

 

در جلسه ی مشترک  فدراسیون صنایع غذایی کشاورزی کشور  و موسسه
استاندراد  برموادغذایی در استانداد با حضور  خانم ها  یوسف زاده
و درستی و  آقای بادامچی به نمایندگی از سازمان  استاندارد و
آقایان محسن نقاشی .علیرضا قاضی نور و نبی جرک از طرف فدراسیون
صنایع غذایی  با تاکید بر تسریع  همکاریهای  مشترک ، تفاهم نامه
در مورد پیش نویس اهداف کارگروه مشترک استاندارد و معاونت غذا و

فدراسیون تنظیم شد

محسن نقاشی در گفتگو با اگروفودنیوز،در این ارتباط گفت : در مورد
نظارت و بازرسی فدراسیون بعنوان همکارموسسه استاندارد موافقت شد
واز طرف استانداد  پیشنهاد دایر نمودن ازمایشگاه همکار  به
فدراسیون داده شد و رتبه بندی محصولات غذایی و استاندارد سازی

ماشین الات در دستور کار جلسه بعدی کارگروه قرار گرفت
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نقاشی گفت : برای بهبود واجرایی شدن و تغییر ات و هماهنگی های
لازم استاندارد و اداره نظارت بر مواد غذایی وفدراسیون  و قطع 
موازی کاری بهترین شرایط و زمان ممکن  است زیرا هم اقای دکتر
مفید وهم اقای مهندس امینی مدیران عملیاتی  و وارد بکار و دلسوز
میباشند و این بهترین فرصت است که بشود پس از سالها جریان موازی
کاری که یکی از دغدغه های بزرگ تولیدکنندگان  بود ه و سالانه

هزینه های سنگینی را متحمل میشدند حذف نمود

وی ادامه داد : بدون تعارف ودرنگ باید از کشورهایی که میتوانیم
جهت سهولت وتسریع صدورواخذ پروانه ها و مجوزات الگو بگیریم ودر
این راستا فدراسیون امادگی همکاری های لازم را دارد امروزه حتی در
ترکیه مجوزات واحدهای صنایع غذایی ظرف ۲۴ ساعت صادر میگردد و

حتما ما هم میتوانیم


